

UNITED NATIONS
and
BOTSWANA

Exchange of letters constituting an agreement for the application as between the United Nations and the Government of Botswana of the Agreement of 27 June 1963 between the United Nations and the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland for the provision of operational, executive and administrative personnel to the Trust, Non-Self-Governing and other Territories for whose international relations the Government of the United Kingdom are responsible. New York and Gaberones, 30 September 1966

Official text: English.

Registered ex officio on 1 November 1966.

ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
BOTSWANA

Échange de lettres constituant un accord concernant l'application par l'Organisation des Nations Unies et le Gouvernement du Botswana de l'Accord du 27 juin 1963 entre l'Organisation des Nations Unies et le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord régissant l'envoi de personnel d'exécution, de direction et d'administration dans les territoires sous tutelle, territoires non autonomes et autres territoires dont le Gouvernement du Royaume-Uni assure les relations internationales. New York et Gaberones, 30 septembre 1966

Texte officiel anglais.

Enregistré d'office le 1^{er} novembre 1966.